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Anthonsen, Isabell Føre 

Aunan, Cicilie Mari Myrvang 

Gjerstad, Veronica Pedersen  

Grimstad, Harald Arnt 

Grimstad, Torunn 

Halvorsen, Torgeir Kjellbakk 

Hansen, Tony-Juan 

Johannesen, Connie 

Martinussen, Michelle A 

Sagen, Hanne Lore Rosting 

Ulriksen, Anita Magny 

Valøy, Veronica 

Vara: 

Dahl, Maria Iselin  

Johansen, Bjarne Alexander 

Marken, Aleksander 

Olsen, Lene-Marie 

Palsdottir, Lydia Linnea 

Pedersen, Maiken Jeanett 

Roksøy, Sandra Eliassen 

Torrissen, Kamilla 

 

 

REFERAT FAU- MØTE TIRSDAG 17.09.2024 

Sted: Spildra skole, møterom 3.etasje. 

Tidspunkt: kl. 18.00 
Til stede: Connie Johannesen, Veronica Valøy, Sandra Roksøy, Anita Ulriksen, Bjarne Alexander 

Johansen, Ninja Lisell Grytvik-Antonsen, Torgeir Kjellbakk Halvorsen, Hanne Lore Rosting Sagen, 

Veronica Pedersen Gjerstad, Cicilie Myrvang Aunan og Michelle Martinussen 

Meldt frafall: Tony-Juan Hansen, Isabell Føre Anthonsen 

 

Saker: 
Frøydis informerer:  

Først en kjapp presentasjon av de som sitter rundt bordet. 

Vår nye politiske representant er Laila Brun Engen 

 

Sak: 23/24 Konstituering 
  Kasserer – Connie Johannesen 

                             Sekretær – Ninja Lisell Grytvik-Antonsen 

                             Leder – Hanne Lore Rosting Sagen 

                             Nestleder – Bjarne Alexander Johansen 
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Sak: 24/24 Valg av representanter til SU/SMU 
Sekretær, leder og nestleder av FAU blir representater i SU/SMU (se sak 23/24) 

 

Sak: 25/24 Møteplan 
  Ble enige om å ta første tirsdag i mnd, fra 18-19-30.  

8. oktober 

5. november 

3. desember 

7.januar 

4. februar 

4. mars 

1. april  

6. mai 

3. juni 

 

Sak: 26/24 Høring Reipå skole 
Frøydis ønsker at FAU kommer med en uttalelse angående nedleggelse av Reipå 

skole. 

Vi fikk i forkant av møtet tilsendt link til høringsdokument/høringsbrev og tilhørende 

vedlegg i visma. I høringen ønsket de innspill til 3 spørsmål: 

1. Hva tenker dere er konsekvenser ved en gjenåpning av Reipå skole? (Fordeler og 

ulemper) 

2. Hva tenker dere er konsekvenser ved en nedleggelse av Reipå skole? (Fordeler og 

ulemper) 

3. Hva tenker dere at bygningene til Reipå skole skal brukes til, dersom Reipå skole 

legges ned? 

Høringsfristen er satt til 1. oktober. Vi ble enige om å formulere et innspill fra FAU. 

 

Sak: 27/24 Eventuelt 
Lite eventuelt denne gangen. Småpratet litt om årets 17. mai, og kom fram til at det              

var greit å starte ennå tidligere neste år. 

 

 

Referent: Connie Johannesen 

 

 


